
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 14. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 360
Kan ministeren uddybende redegøre for, hvorfor der tages følgende forbehold for konse-
kvensvurderingerne i aftalen om at fordele elever til de gymnasiale uddannelser baseret
på forældreindkomst: "Tallene for, hvor mange der forventes at få opfyldt deres 1. prio-
ritering, er behæftet med stor usikkerhed, da de baserer sig på søgemønstre fra den
eksisterende model. Søgemønstrene vurderes særligt at kunne ændre sig i fordelingszo-
ner."?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette Abildgaard
(KF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 24. juni 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Abildgaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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